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وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات:
اپراتورهای 
مجازی موبایل 
در حوزه خدمات 
ارزش افزوده 
وارد می شوند

وزیر ارتباطات گفت:  اپراتورهای مجازی موبایل بدون اینکه 
نیاز به سرمایه گذاری کلان در بخش زیر ساخت و شبکه داشته 
باشند با هماهنگی و تفاهم با اپراتورهای اصلی به ارائه خدمات 

تخصصی می پردازند.
ضمن  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  واعظی  محمود 
بازدید از بیست و سومین نمایشگاه الکامپ با اشاره به جایگاه 
اپراتورهای مجازی و نقش آنها در کشور اظهار داشت: اپراتورهای 
مجازی قطعا مکمل اپراتورهای اصلی هستند و همکاری نزدیکی 
گذاری  سرمایه  به  نیاز  اینکه  بدون  اپراتورها  این  دارند.  هم  با 
کلان در بخش زیر ساخت و شبکه داشته باشند با هماهنگی و 
تفاهم با اپراتورهای اصلی به ارائه خدمات تخصصی می پردازند.
وی افزود: خوشبختانه از دو ماه قبل این اتفاق و فعالیت 

از  برخی  اصلی  اپراتورهای  و  شده  شروع  مجازی  اپراتورهای 
شبکه های خود را در اختیار اپراتورهای مجازی قرار دادند.

وزیر ارتباطات تاکید کرد: اپراتورهای مجازی قطعا خدمات 
ارزش افزوده دارند و امیدواریم به زودی فعالیت های تخصصی 
و  ها  سرویس  از  بتوانند  مردم  و  کاربران  کنندتا  آغاز  را  خود 

خدمات آنها نهایت بهره مندی رو داشته باشند.
وی تصریح کرد: به طور مثال در برخی از کشورها طرفداران 
یک تیم فوتبال همگی عضو یکی از اپراتورهای مجازی هستند 
اپراتورها  این  تخصصی  های  فعالیت  هم  ایران  در  امیدواریم  و 
به زودی شکل بگیرد تا شاهد رشد خدمات تخصصی در بستر 

فناوری باشیم.
و  کودک  حوزه  نامطلوب  وضعیت  به  پاسخ  در  واعظی 

نوجوان در بستر وب و نقش فعالی که اپراتوهای مجازی مانند 
هوشمند امین در این بخش می توانند داشته باشند، تاکید کرد: 
به نظرم بخشی از اپراتورهای مجازی می توانند در این حوزه کار 

کنند و امیدواریم اتفاقات مطلوبی در این بخش شاهد باشیم.
کشور  در  الکترونیک  های  کار  و  کسب  به  همچنین  وی 
اشاره کرد و افزود: با توجه به بسترخوبی که در کشور طراحی 
و اجرایی شده است امروز کسب و کارهای مختلف تعریف شده 

و ما شاهد نمونه های خوب آن در نماشگاه الکامپ هستیم.
بستر  در  نو  ایده  که  هرآنچه  نظرم  به  کرد:  تاکید  واعظی 
فناوری اطلاعات ظهور می کند و هرآنچه ایده ناب و مطلوب 
شکل می گیرد در سراسر کشور نیازمند توجه مردم و کاربران 

است.

 تکذیب قطع تلفن مشترکانی که 
بیش از حد مکالمه دارند

مشترکانی  تلفن  قطع  موضوع  تهران،  منطقه  مخابرات  مدیر 
که بیش از حد، مکالمه تلفنی دارند را رد کرد و در مورد مصوبه 

کمیسیون تنظیم مقررات توضیح داد.
الکامپ در مورد  نمایشگاه  غلامرضا عرب هاشمی در حاشیه 
موضوع قطع تلفن مشترکانی که بیش از حد، مکالمه تلفنی دارند 
با  از سوی مخابرات گفت: مطابق  آنها  ارتباط  برای قطع  اخطار  و 
میزان  مورد  در  مشترکان  به  مقررات،  تنظیم  کمیسیون  ضوابط 

مصرفشان اطلاع می دهیم.
وی با تأکید بر اینکه اطلاع رسانی به مشترکان به معنای اخطار 
نیست، افزود: قصد ما فقط اطلاع رسانی از کارکرد مکالمه مشترک 
است تا به وی اطلاع دهیم که تا چه حد از تلفن ثابت خود استفاده 

کرده است؛ این به معنای اخطار برای قطع ارتباط نیست.
مدیرعامل مخابرات منطقه تهران با تأکید بر اینکه اطلاع رسانی 
برای صورتحساب مشترک، حرکتی مثبت است، گفت: در این طرح 
اعلام  وی  به  را  مشترک  صورتحساب  وضعیت  و  مکالمه  میزان 
صورتحساب  نیز  جاری  ماه  در  داد:  ادامه  هاشمی  می کنیم.عرب 
ارائه  ماهانه  و  الکترونیکی  به صورت خطوط  ثابت  تلفن  مشترکان 
خواهد شد که در صورتی که مشترک نسبت به پرداخت به موقع 
در  تسهیلاتی  آن  برای  کند،  اقدام  الکترونیکی  صورت  به  و  خود 
نظر گرفته ایم.وی خاطرنشان کرد: خارج از مصوبه سازمان تنظیم 
مقررات عمل نمی کنیم و اطلاع رسانی از میزان مصرف مکالمه تلفن 

ثابت به معنای اخطار نخواهد بود.
ایران  مخابرات  شرکت  معاون  دیروز  که  است  حالی  در  این 
دارند،  تلفنی  مکالمه  حد  از  بیش  که  مشترکانی  برای  بود  گفته 
اخطار فرستاده می شود و ارتباط آنها به صورت یکطرفه قطع خواهد 
شد.وی این اقدام را یکی از راه های ساماندهی حل موضوع بدهکاری 

مشترکان تلفن ثابت عنوان کرده است.

 ارسال پیام صوتی به تلفن ثابت 
امکانپذیر می شود

با  و  زودی  به  است:  گفته  ایران  مخابرات  شرکت  سخنگوی 
فراهم شدن امکانات، برای کارکرد تلفن ثابت بیش از ۵۰ هزار ریال 

در ماه صورتحساب ماهانه صادر خواهد شد.
بیدخام  اظهار کرد: صدور این صورتحساب با هدف مدیریت 
یکپارچه  و  ساماندهی  مشتریان،  برای  صورتحساب  های  هزینه 
که  ثابت  تلفن  مشتریان  برای  ثابت،  تلفن  قبوض  پرداخت  سازی 
مبلغ کارکرد ماهانه آن ها بیش از ۵۰ هزار ریال است، خواهد بود.

وی افزود: در این صورتحساب مشتریانی که قصد دارند کارکرد 
با دریافت  تلفن ثابت خود را به موقع پرداخت کنند، می توانند  
شناسه قبض، شناسه پرداخت و مبلغ قابل پرداخت از طریق پیامک 
های اطلاع رسانی که با هدف اعلام کارکرد ماهانه ارسال می شود، 

نسبت به پرداخت هزینه ها اقدام کنند.
بیدخام با اشاره به جایزه ویژه مشتریان خوش حساب گفت: 
امکان مکالمه رایگان درون شبکه برای مشتریانی که قبض خود را 
تا قبل از بیستم هر ماه به صورت غیرحضوری از طریق درگاه های 
الکترونیکی پرداخت کرده اند، از امکاناتی است که به زودی برای 

مشترکین تلفن ثابت در سرتاسر کشور اجرایی خواهد شد.
مخابرات  شرکت  الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل 
از  دیگر  از  ثابت  تلفن  به  صوتی  پیام  ارسال  اینکه  بیان  با  ایران 
امکاناتی است که به زودی برای مشترکین تلفن ثابت فراهم می 
شود، خاطرنشان کرد: رویه فعلی چاپ و توزیع قبوض ادامه خواهد 
داشت و در کنار آن، اطلاع رسانی صورتحساب ماهانه نیز به عنوان 

یک امکان جدید در نظر گرفته شده است.

الکامپ  بهترین  را   ۲۳ الکامپ  رایانه ای،  صنفی  نظام  سازمان  رییس 
اقتصادی  دستاوردهای  نمایشگاه  این  از  ما  هدف  گفت:  و  دانست  تاکنون 

است.
گفت:  الکامپ،  نمایشگاه  پایانی  روز  در  نشستی  در  سعادت  ناصرعلی 
الکامپ خواسته ای بود که صنف از ما داشت و پس از مسائلی که ۲۰ سال 
را  و صعود  ثبات  این سه سال سیر  در  توانست  بود،  روبه رو  آن  با  گذشته 

طی کند.
دستگاه های  استقبال  نمایشگاه،  کیفی  و  کمی  بهبود  داد:  ادامه  وی 
دولتی و افتتاح مهم ترین پروژه وزارت ارتباطات یعنی شبکه ملی اطلاعات 
است.  الکامپ  دستاوردهای  جمله  از  آلمان  سبیت  با  قرارداد  همچنین  و 
به دوره قبل نمی توانستیم  به علت فرصت کم نسبت   ۲۳ الکامپ  البته در 
کار زیادی در زمینه ی بین المللی انجام دهیم، اما این موضوع در الکامپ 

آینده جبران خواهد شد.
امسال  الکامپ  که  این  بیان  با  رایانه ای  صنفی  نظام  سازمان  رییس 
راضی  همچنان  ما  این  وجود  با  افزود:  بود،  سال   ۲۳ طی  الکامپ  بهترین 
ما  است.  این  از  بالاتر  صنف  و  صنعت  این  جایگاه  و  لیاقت  زیرا  نیستیم 
نمایشگاه را به صرف برگزاری نمایشگاه برگزار نمی کنیم، بلکه می خواهیم 

تاثیر مستقیم آن را در اقتصاد و صنعت ببینیم.
سعادت با بیان این که هدف ما از این واقعه در صنعت دستاوردهای 
اقتصادی است، اظهار کرد: یکی از مهم ترین اقدامات الکامپ در سه سال 

باید وسیله دیده شدن  از استارت آپ ها بوده است، زیرا ما  گذشته حمایت 
حضور  کیفی  و  کمی  بهبود  شاهد   ۲۳ الکامپ  همچنین  باشیم.  جوان ها 

بود. استارت آپ ها 
الکامپ و  حضور متقابل سبیت 

بیان  الکامپ،  از  سبیت  نمایشگاه  مندی  علاقه  ابراز  بر  تاکید  با  وی 
سبیت  با  ما  داشت.  حضور  الکامپ  در  هم  امسال  سبیت  نماینده  کرد: 
نمایشگاه  در  ایران  از  رسمی  نماینده  عنوان  به  و  کرده ایم  امضاء  قرارداد 

آینده که خردادماه برگزار می شود حضور خواهیم داشت.
رییس سازمان نظام صنفی رایانه ای درباره ی ادغام الکامپ و تلکام از 
پوشانی  هم  درصد   ۹۰ از  بیش  نمایشگاه  دو  این  داد:  توضیح  آینده،  سال 
IT جداناپذیر است. همانطور که اپراتورهای  CT و  دارند. در دنیا وابستگی 
موبایل و شرکت های FCP همواره در هر دو نمایشگاه حضور دارند، بنابراین 

ما به دنبال مدیریت کردن صنعت هستیم.
وزارت  جمله  از  ذینفعان  تمام  با  که  جلسه ای  در  داد:  ادامه  سعادت 
نظام  سازمان  و  پیمانکاران  بخش خصوصی،   ،ICT وزارت  معدن،  و  صنعت 
اهمیت  گرفتیم  تصمیم  توافق  طی  شد،  برگزار  متولی  عنوان  به  صنفی 

ICT برای مردم مشخص شود. صنعت 
اظهار  الکامپ،  طول  در  شده  برگزار  همایش های  به  اشاره  با  وی 
در  نیز  برگزاری همایش  و  است  دانش  و  محتوا  نیازمند   ICT کرد: صنعت 
همین راستاست. ما در نمایشگاه آینده نیز همایش های بیشتری را برگزار 

خواهیم کرد برای این که راه را برای این صنعت باز کنیم.
علت  اشتغال  که  این  بیان  با  رایانه ای  صنفی  نظام  سازمان  رییس 
را  موانع  اگر  داد:  ادامه  است،  رشد  به  رو  سالم  اقتصاد  معلول  بلکه  نیست 
از کم هزینه    ICT اشتغال حل می شود.  برداریم، مشکل  کارآفرینان  راه  از 
شکسته  را  اشتغال  رکوردهای  حوزه  این  است.  اشتغال  برای  صنایع  ترین 
است. از اعضای سازمان نظام صنفی که از ما مجوز گرفتند، بیش از ۲۰۰ 

IT شاغل هستند. هزار نفر به صورت مستقیم در صنعت 
همچنین باقر بحری - نایب رییس سازمان نظام صنفی رایانه ای - در 
برای  نداشت  اختتامیه  و  افتتاحیه  امسال  الکامپ  کرد:  اظهار  نشست،  این 
سال  مانند  البته  دهد.  اختصاص  نمایشگاه  به  را  بیشتری  زمان  که  این 

گذشته برنامه ای را در سالن الکام استار خواهیم داشت.
 ۳۵ از  کرد:  بیان  استارت آپ ها،  درخشش  بر  تاکید  ضمن  وی 
استارت آپی که سال گذشته در سبیت حضور یافتند، چهار تای آنها به دور 

دوم صعود کردند و این مایه افتخار است.
نایب رییس سازمان نظام صنفی رایانه ای درباره ی دلیل برگزار نشدن 
سالن های اشتغال و الکام گیمز، گفت: برای الکامپ ۲۳ قصد داشتیم سالن 
از  خوبی  درک  شرکت ها  از  خیلی  متاسفانه  البته  بیندازیم،  راه  را  اشتغال 
بود.  خواهد  سالن  بهترین  اشتغال  سالن  آینده  سال  اما  نداشتند.  اشتغال 
الکام گیمز هم سال آینده حضور خواهد داشت. در نهایت باید الکامپ سال 

از لحاظ کیفی بهبود ببخشیم. آینده را 

 الکامپ 
 به دنبال 

 تاثیر مستقیم 
در صنعت

اخبار


